



## 橫琴研究生宿舍廚房使用說明

1. 廚房只能用於適當及指定的用途上。
2. 使用者須保持地方整齊清潔。
3. 使用者須愛護公物，不能移走廚房內的公用設備。
4. 為免造成淤塞，切勿棄置廢物於水槽內。
5. 煮食時請開啟抽油煙機，為免影響宿舍住客，並盡量避免烹調會產生大量油煙或味道過重之食物。
6. 煮食時請勿離開廚房，以免發生危險。
7. 請確保使用電壓為 220 伏的電器煮食。
8. 使用者於煮食後應自行收拾並清潔好料理台、廚房水槽、廚具碗筷等，廚餘垃圾需要及時處理。
9. 私人物品請妥善放好，如有需要，請貼上標籤識別避免錯拿。
10. 如有設備損毀，需照價賠償。
11. 如有需要，請致電 18928092250 與管理公司聯絡。
12. 本處將依學生資源處規定處理宿舍違規個案。

## Notes for Use of Kitchen Hengqin Residence

1. Users should only use the kitchen for proper and specific purpose.
2. Users must keep the place tidy and clean.
3. Users must cherish the properties and must not move away any public equipment in the kitchen.
4. In order not to silt up the sink, users must not leave any residue on them.
5. Turn on the range hood while cooking. To be considerate of other fellow residents, please refrain from cooking dishes that may create large amount of oil, fume, smell.
6. Please do not leave the kitchen while you are cooking to prevent any accidents.
7. Please use 220 volts for your cooking electronics.
8. Users should clear up cooking area, sink, cooking utensils and dishes after cooking. Users should also handle kitchen trash accordingly.
9. Any personal belongings in the kitchen must be labeled and stored properly.
10. Any damage to the equipment is subject to reimbursement.
11. Should there be any enquiry, please contact the management company at 18928092250.
12. SRS will handle any violation cases according to SRS stipulation.

